
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Chroustov
konaného dne 19.2.2024 od 19.00 hod.

1. Zahájení zasedání zastu pite|stva

Zasedání zastupitelstva obce Chroustov (dále též jako ,,zastupitelstvo") bylo zahájeno v ]"9:00 hodin starostou
obce lng, Pavlem Vančurou (dále jako ,,předsedající").

Přítomní zastupitelé:

lng, Pavel Vančura
Jaroslav Strýhal
lveta Hakenová
Josef Hanzl
Milan vančura
václav Nádvorník
Jan sussmann

starosta
lng. Pavel Vančura

zapisovatelka:
Marcela Floríánová

určení ověřovatelů:
Předsedající určil ověřovatele zápisu Jaroslava Strýhala a Václava Nádvorníka. Pan starosta zahájil zasedání,
konstatoval, že je přítomno 7 zastupitelů z celkového počtu 7 a prohlásíl zasedáníza usnášeníschopné.

2.Schválení programu
Pan starosta předložil následujícíprogram jednánízastupitelstva, který je v souladu s informacízveřejněnou na

úřední desce a dal hlasovat o návrhu programu:

Návrh usnesení:
Zastu pitelstvo obce Chroustov schval uje následující program zasedání:

1) Zahájení a určení ověřovatelů zápisu ( § 95 odst. ]- zákona o obcích) a zapisovatele
2) Schváleníprogramu
3) Seznámení se žádostí o finanční dar ,,Zdravotní klaun, o.p.s." Praha
4) Seznámení se žádostí o finanční podporu pro Sdružení na ochranu ohrožených dětí, z.s. Praha
5) Seznámení se žádostí o kácení dřevin
6) lnventarizační zpráva za r. 2023
7) lnformace o podání žádosti o poskytnutí dotace na opravu kostela

8) lnformace o revitalizaci sadu

9) Úprava rozpočtu č. 1- přesun mezi položkami
10) Rozpočtové opatření č.t/2024
11) Diskuze

1"2) Závér



K předloŽenému návrhu nebyly vzneseny námitky, Pan starosta navrhl přijmout následující usnesení:

Návrh usnesení:

zastupitelstvo obce schvaluje progrcrm tohoto zasedání, jak byl přednesen.

Výsledek hlasování: Pro.........7..,......Proti.....,.........0......... ..............Zdrželi se...................O.........

Usnesení č. 1 bylo schváleno

3. Seznámení se žádostí o finanční dar ,,Zdravotní klaun, o.p.s. Praha"
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se žádostí o finančnídar na provoz pro Zdravotní klaun, o. p.s.
Praha, z rozpočtu obce.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje finanění dar ve výši 7 000,- Kč, bez povinnosti vyúčtování pro Zdravotní
klaun, o. p. s. Praha,

Výsledek hlasování: Pro............7......Proti...............0........ ....,..........Zdrželi se,..................O.........

Usnesení č. 2 byto schváleno

4. Seznámení se se žádostí o finanční podporu pro Sdružení na ochranu ohrožených
dětí, z. s. Praha

Pan starosta seznámil zastupitelstvo se žádostío finanční podporu pro Sdružení na ochranu ohrožených
dětÍ, z. s. Praha. Toto sdružení za pomoci veřejné fínanční podpory znovu otevřelo v r. 2018 zrušený
Klokánek Kbely (pod názvem Koala Kbely) a v letošním roce namísto zrušeného Klokánku Janovice
Koalu Janovice, kde vše funguje na principech rodinné péče. Dále se Sdruženína ochranu ohrožených
dětíaktivně zapojuje iv ostatních činnostech, např. v potravinové a materiální pomoci rodínám v nouzi.
Tato Žádost byla již na jednánízastupitelstva dne 28.L2.2023, ale nebyla dořešena.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce nesouhlasí se žádostí o tinanční podporu pro Sdružení na ochranu ohrožených
dětí, z. s. Praha

Výsledek hlasování: Pro..................Proti...............6.......................Zdrželi se...................1..........

Usnesení č. 3 bylo schváIeno



5. seznámení se žádostí o kácení dřevin

Pan starosta seznámil zastupítelstvo se žádostío povolení kácenídřevin podanou Krajskou správou a

údržbou silnic Středočeského kraje. jednalo by se o pokácenítěchto druhů stromů: 2 ks vrb (sil.č. lll328
3]- Chroustov - Dvořiště), topol 2 ks (sil.č. lll328 31 Dvořiště - Osek) a ]" ks švestka (sil.č. l1132826

Dvořiště -ky.tt/328). Žádost je odůvodněna tím, že se jedná o přestárlé, proschlé stromy napadené
hnilobou. Náhradní výsadba bude zajištěna v podobě listnatých okrasných stromů v k. ú. Chroustov,
p.č.513/1a to vzhledem k prostorovému uspořádánív celkovém stejném počtu jako je počet ke kácení.

Zastupitelstvo obce Chroustov bere na vědomí pokácení výše uvedených poškozených dřevín a
zároveň souhlasí s nóhradní výsadbou listnatých okrasných stromů v k.ú. Chroustov ve stejném
počtu,

6. lnventarizační zpráva za rok 2023

Pan starosta seznámil zastupitelstvo obce s lnventarizačnízprávou za r. 2023.1nventura majetku obce
Chroustov proběhla řádně a včas dle plánu inventur a nebyly zjíštěny inventarizační rozdíly.

Zastupitelstvo obce Chroustov bere na vědomí informace o lnventarizační zprávě za r. 2023, která je
přílohou tohoto zápisu.

7. lnformace o podání žádosti o poskytnutí dotace na opravu kostela

Pan starosta informoval zastupitele, že byla podána žádost o poskytnutí neinvestiční dotace
prostřednictvím veřejnoprávnísmlouvy z Programu 2024 pro poskytovánídotací na obnovu památek
z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu kultury a obnovy památek v rámci
Tematického zadáníObnova kulturních památek na restaurováníciferníků ve věži kostela Nanebevzetí
Panny Marie v Chroustově. Oprava je naléhavá, neboť na cifernících byla použita nevhodná povrchová
úprava nátěrem na čerstvý zinkový plech. To vedlo k pozdějšímu oloupání malby v celkovém rozsahu
cca 70 %o, navíc při zachování stávajícího stavu hrozí další poškození korozí. Celkové předpokládané
neinvestiční náklady na opravu činí 252 655,- Kč, ztoho celková předpokládaná spoluúčast obce dle
Programu 2024 činí 118 195,- Kč.



Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Chroustov souhlasí s poskytnutím neinvestiční dotdce prostřednictvím
veřejnoprávní smlouvy z Programu 2024 pro poskytování dotací na obnovu památek z rozpočtu
Středočeského kraje ze Středočeského Fondu kultury a obnovy památek v rámci Tematického
zádání Obnovd kulturních památek na restaurování ciferníků ve věži kostela Nanebevzetí Panny
Marie v Chroustově,

Výsledek hlasování: Pro............7..............Proti............0.......................Zdrželi se...................0.....

Usnesení č. 4 bylo schváleno

8. lnformace o revitalizaci sadu

Již na minulém zastupitelstvu dne 28.t2.2023 místostarosta informoval zastupitele o stavu obecního sadu
- parcelní číslo 139/1 a t08/2, č. LV 1 , který v současné době sloužíjako ovocný sad. Záměrem obce
je nová výsadba ovocných a listnatých stromů na pozemku parc. č. t39lt a dále možnost vybudování
rybníka. Vedeníobce se s tímto svým záměrem obrátilo na fi Natura Verde, s.r.o Praha, která se zabývá
krajinnou architekturou a vodohospodářskými projekty, aby stav obecního sadu posoudila. Ta nyníobci
předložila projekt, cenovou nabídku a pokud by projekt zrealizovala i smlouvu. Cenová nabídka
bude upřesněna, procentuálnívýše dotace pro obec zOŽP je80,52%.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Chroustov souhlasí s revitalizací obecního sadu prostřednictvím lirmy Natura -
Verde, s, r, o., Praha,

VýsIedek hlasování: Pro............5..............Proti............1....,..................Zdrželi se...................1...

Usnesení č. 5 bylo schváleno

9. Úprava rozpočtu č. 1- přesun mezi položkami

Starosta informoval zastupitelstvo o úpravě rozpočtu - přesun mezi položkami. Úprava je přílohou
tohoto zápisu

Zastupitelstvo obce bere na vědomí úpravu rozpočtu č. 7., přesun mezí položkami



10. Rozpočtové opatření č. 1

Pan starosta seznámil zastupitelstvo s rozpočtovým opatřením č, Ll2O24, které je přílohou tohoto
zápisu.

Návrh usnesení:
Zastu pite lstvo obce Ch roustov schvaluje rozpočtové opatře ní č. 7/2024.

Výsledek hlasování: Pro..................7........Proti............0.......................Zdrželi se...................0.....

Usnesení č. 6 bylo schváleno

11, Diskuze

Pan Nádvorník Václav ml. se informoval na prodeje pozemků za hasičskou zbrojnicís tím, že prodej

pozemků je připravován dlouhou dobu. Čeká se na rozdělení pozemků.

Pan starosta informoval o parkovánína veřejných prostranstvích. Pan místostarosta informovalo

rekonstrukci silnice od zatáčky na Dubečno až ke hřbitovu a byla by možnost udělat obrubníky

na chodníky. Pan Václav Nádvorník st. se ínformoval o stavu střechy obecního úřadu. Paní lveta

Hakenová by chtěla obec zapojit do akce ,,Uklid'me Česko" a zvelebit prostor hřiště.

L2. Závér
Vzhledem k tomu, že byl program jednánívyčerpán, pan starosta poděkovalvšem přítomným za
účast a jednání ukončil.

Předsedající ukončil zasedání ve 20:21, hodin.

Zápis bylvyhotoven dne: L9.2.2O24

Zápis vyhotovila: Marcela F!oriánová

Ověřovatelé: JaroslavStrýhaI

fuu"!t,ffiváclav Nádvorník

lng. PavelVančuraSta rosta:

, \<-

čFfušObe
okr s Nymburk

Razítko obce:

PSČ 2 9 02 Kněžice


